

《单词百科:misalignment是什么意思?misalignment怎么发音?misalignment的解释和用法》

英语单词misalignment是什么意思?misalignment怎么读?misalignment怎么发音?简答网为您整理了misalignment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



misalignment怎么读

misalignment的读音:[m s 'la nm nt]

misalignment的意思

1、n.未对准;角误差;

misalignment的相关词组

1、angular misalignment 角度误差, 角度失准, 角位移;

misalignment的双语例句

1、 Without the misalignment, coupling efficiency increases with the decreasing of taper length.

失配不存在时, 耦合效率随著锥长的增加而减小.

2、 The most serious cause of dispersion is usually thrust misalignment.

造成散布的最严重的原因通常是推力偏斜.

3、 If there is misalignment of structure and systems, you will not have empowerment or trust.

如果在体制和结构上有不合理的地方,就不会对员工下放权力,也不会有信任.

4、 A recent study investigated the effects of real exchange rate misalignment and instability on economic performance.

最近的一项研究调查了实际汇率失调和动荡对经济实绩的影响.

5、 Locating errors includes misalignment error with reference point and displacement error with reference point.

定位误差包括基准不重合误差和基准位移误差,基准位移误差计算比较麻烦.

6、 In this paper, misalignment sensitivity of resonators for slab solid-state lasers has been studied.

本文研究了板条状 固体激光器 光腔的失调灵敏度.

7、 The maximum allowable misalignment of the coupling is 0.02 mm.

靠背轮找正的最大允许偏差为0.02毫米.

8、 This coupling connects the shafts in such a way as minimize the harmful effects of shafts misalignment.

这种耦合连接轴的方式,以尽量减少有害影响的轴偏差.

9、 These bearings typically offer high thrust load capability and dynamically compensate for any misalignment.

这些轴承通常提供高推力负荷能力和动态补偿任何偏差.

10、The biggest risk comes from measures linked to China's supposed exchange-rate misalignment.

最大的风险来自测量假定的中国汇率失调的标准.

11、External pipe supports should be used to eliminate misalignment.

为了消除未对准情况,需要采用外部管道支撑.

12、Lugs should not be used to adjust misalignment in piping.

凸耳不应该用来作为管道校准.

13、Thrust vector misalignment is an important factor, which causes trajectory scatter and affects missile reliability.

发动机推力偏心是引起弹道散布和影响导弹可靠性的重要因素之一.

14、Palpation a step-off, or gross misalignment of the spinous processes may also reveal extensive underlying injury.

触诊发现脊柱椎体错位或棘突序列不良也能显示广泛的潜在性损伤.

15、Check and adjust radial angular and axial misalignment both ends of coupling.

检查并调整机组的径向、角向及周向不对中至机组安装调试标准值.

以上是简答网为您整理的misalignment怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于misalignment的用法、misalignment的释义、misalignment的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/misalignment>